
Plan Hrvatskog akademskog kluba Mladost za razdoblje 2014. - 2018. 

Hrvatski akademski veslački klub Mladost je jedan od najuglednijih veslačkih klubova u 

Republici Hrvatskoj i već godinama je u samom vrhu Uz puno truda, znanja članova 

uprave, svih članova i prijatelja Kluba unaprijedili smo razinu sportskih rezultata. Još veći 

izazov je naša želja za napretkom rezultata i poboljšanje uvjeta za trening, rekreaciju i 

druženje.  

Ciljevi: 

1. Plan sportskih rezultata: 

a. zadržavanje vrhunskih rezultata u seniorskoj konkurenciji na 

međunarodnoj razini. 

b. Postizanje vrhunskih rezultata u seniorskoj konkurenciji na međunarodnoj 

razini u lakom veslanju. 

c. Održavanje razine rezultata među prva tri kluba na prvenstvu Hrvatske. 

d. Pomoći natjecateljskom veslanju za osobe s trajnim tjelesnim oštećenjima 

u novoosnovanom klubu Pararemus Mladost 

 

Za ostvarenje tog cilja potrebno je: 

1. redovito poticanje stručnog usavršavanja trenera,  

2. praćenje tehničkih i tehnoloških dostignuća u treningu,  

3. nabava i održavanje opreme (čamci, vesla, ergometri i ostale kardio 

sprave), prema planu Stručnog odbora, 

4. stabilno popunjavanje natjecateljskog pogona veslačicama i veslačima iz 

Škole veslanja.  

 

Vrhunski rezultati braće Sinković u posljednje četiri godine i sve bolji rezultati 

lakih veslačica i veslača pokazuju da smo realno planirali napredak sportskih 

rezultata u prethodnom mandatu. Pripremamo ERASMUS+ projekt za školovane 

trenera zajedno s HVS-o, Olimpijskom akademijom i partnerima iz EU.  

 

2. Zadržavanje mladih veslača u studenskom veslanju ili rekreaciji nakon 

prestanka s natjecateljskim veslanjem ostaje nam trajni zadatak. Još uvijek ne 

postoji sustavno domaće natjecanje studenata, ali dobra regata za one koji ne 

uspiju ući u izborne vrstu za SP ostaje Europsko sveučilišno prvenstvo u veslanju. 

Moguće je povećati broj regata u suradnji sa sveučilištima u Hrvatskoj i u 

susjedstvu. U tom djelovanju klub može pomoći Sveučilištu u Zagrebu i VSZ-u, ali 

sam ne može provesti organizaciju regata.  

 

3. Uključivanje većeg broja bivših članova.  

Nastavit ćemo s poticanjem mladih da nakon prestanka sportske karijere u 

juniorima i seniorima ne napuste klub. Možemo biti zadovoljni sa sadašnjim 

trendom. Polako se približavamo najvećem broju članova koju prostori kluba i 

raspoloživi čamci mogu podnijeti te i dalje treba paziti da se ne naruši vrhunsko 

veslanje. 



 

 

4. Organizacija sportskih natjecanja 

Prošle godine održali smo jedan triatlon i lokalnu veteransku regatu. Triatlon je 

bio uspješan, a na regati je najuspješnije bilo druženje nakon utrka. 

Još uvijek smatramo da se trebamo ponovo uključiti u organizaciju Sveučilišne 

regate, daljinske regate (na Savi), natjecanja na ergometrima i veslačkog 

triatlona.  

 

5. Poboljšanje uvjeta treninga natjecatelja i većeg broja veterana i 

rekreativaca. 

Za ostvarenje prva tri cilja potrebno je poboljšati uvjete rada u klubu 

preuređenjem postojeće zgrade ili izgradnjom nove. Uvjeti u Hrvatskoj nisu nam 

omogućili trajno rješenje ovog problema. Ne očekujemo da će se situacija u 

sljedeće dvije - tri godine bitno promijeniti te smo privremeno zamrznuli 

aktivnosti oko uređenja velikog centra.  

Trenutno smo u fazi priprema za preuređenja postojećih prostora. Idejno rješenje 

izradio je Filip Kelava. Poslali smo projekt na natječaj PBZ i u pripremi je projekt 

prema Fondu za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost i ERASMUS+ projekt u 

suradnji s Pararemus Mladost. 

Paralelno s ovim aktivnostima i dalje ćemo tražiti partnera te ukoliko se pojavi 

ponovo ćemo pokrenuti projekt izgradnje sportskog centra. 

Pri kraju smo postavljanja splavi na Savi sa svim dozvolama. Planiramo u 

Veslačkoj trajno držati nekoliko čamaca. 

Svake godine planiramo nabaviti najmanje jedan čamac, te trajno održavati 

postojeće.  

Postupno ćemo nabavljati i druge sprave za kardio trening. 

U sklopu uređenja prostora planira se urediti i prostor za rad s teškim utezima. 

 

6. Osiguranje stabilnog prihoda koji će omogućiti neovisnost kluba. 

Uređenje cijelog ili dijela sportskog parka osigurat će dugoročno stabilno 

financiranje Kluba. Povećan broj članova i redovito plaćanje članarina osiguravaju 

znatan dio naših potreba i uz najam vanjskih terena predstavljat će stabilan izvor 

prihoda.  

Iako očekujemo smanjenje izdvajanja za sport iz proračuna grada nastojat ćemo 

povećati dotacije za rad kluba. Sad su to tri plaće, 50.000 kn za režije i korištenje 

Jaruna. 

Ulaskom u EU otvaraju se i mogućnosti sufinanciranja projekata u sportu. Ova 

sredstva su namijenjena invalidima, mladima s poteškoćama i temeljnom 

bavljenju sportom, te za njihovo dobivanje treba dobro pripremiti projekte u čemu 

očekujem pomoć svih članova kluba. 

 

 

Kratkoročni ciljevi 

 

U 2014. godini sportski cilj na međunarodnoj razini je ulazak u finale i natjecanje za 

medalju na SP za dva veslača, odlazak na EP za 4 veslača.  

Na Prvenstvu Hrvatske želimo obraniti naslov najboljeg kluba. 

 

Ove i li sljedeće godine nabaviti novo vučno vozilo ili kombi za prijevoz osoba.  



 

Očekujem da će u ovom sazivu svi članovi Upravnog odbora ravnomjerno rasporediti 

zadatke. Svaki član UO biti će zadužen za okupljanje tima među članovima i 

prijateljima kluba za provođenje navedenih aktivnosti.  

 

Popis članova Upravnog odbora koji treba provesti planirane aktivnosti: 

1. Boris Cetinić  

2. Krešimir Čulo  

3. Zoran Emeršić  

4. Vladimir Lasić 

5. Ivan Mihaljević 

6. Marko Mijat  

7. Goran Nuskern  

8. Srđan Podvorac  

9. Mario Vukić 

 

Zagreb, 23. travnja 2014. godine 

 

Goran Nuskern 

 


